
2017-18年度獲撥款機構及項目
Funding Charities and Projects in 2017-18

1 ImpactHK ImpactHK

Support the homeless with kindness and empower them for change. Services include offering 

housing, employment, counselling, life skills training, and kindness walks for the homeless in 

Hong Kong. 

支援露宿者並協助他們作出改變。服務包括提供住屋、就業、輔導、生活技能培
訓、善意探訪露宿者等。

2
HK Spinocerebellar Ataxia Association

香港小腦萎縮症協會

Speech Therapy Project

言語治療計劃

Offer speech therapy rehabilitation service for 20 members with Spinocerebellar Ataxia.

為20位患小腦萎縮症的會員提提供言語治療康復服務。

3
The Conservancy Association Centre for Heritage Ltd

長春社文化古蹟資源中心

Choose Your Own Adventure in HK

遊歷於香港歷史

Publish an interactive reading book on Hong Kong history and cultural heritage conservation, and 

organise cultural tours for upper primary school students.

為高小學生出版一本有關香港歷史及文化保育的互動圖書及舉辦文化導賞團。

4
Habitat for Humanity

仁人家園

Global Village

地球村

Collaborate with Community Ambassadors to build and repair houses for families in a remote 

Guangdong village.

聯同愛心大使到訪廣東省偏遠村落，幫助農村弱勢社群興建及修葺住房。

5
House of Learning

腦之家

Harmonious City Fun Fun Fun

和諧城市樂無窮

Organise colour bell and handchime music classes for underprivileged children and the elderly, 

and promote social inclusion with the power of music. 

為基層兒童及長者舉辦手鐘及手鈴音樂課程，透過音樂的力量宣揚共融的訊息。

6
Evangel Children's Home

播道兒童之家

Adventure Training Activities

歷奇訓練活動

Provide adventure training activities for 20 children and youth from broken and difficult families to 

strengthen their confidence and self-esteem. 

為20位來自破碎及困難家庭的兒童及青少年提供歷奇訓練活動，協助他們提升自
信心。
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7
Junior Achievement Hong Kong

青年成就香港部

JA Company Programme

JA學生營商體驗

Organise a 7-moth youth entrepreneurial education programmes for under-resourced schools. 

Students will have the opportunity to establish and operate a real business under the guidance of 

business advisors.

為資源較少的學校舉辦為期7個月的青年創業教育計劃，讓學生在義務商界顧問的
指導下成立和營運一間真實公司。

8
Suits for Success Hong Kong Limited

成功戰衣

Success Programme

成功戰衣

Collect and re-distribute suits/ work clothing to underprivileged people in Hong Kong, and run 

career skills training workshops to help them find a job. 

為香港弱勢社群收集和分發西裝/上班服，並透過職場技能培訓協助他們就業。

9 Ignite Community Services
Second Life

第二生命

Offers rock climbing coach training and communication skills training to empower young released 

prisoners and people with disabilities and help them establish their career.

為年輕釋囚和傷健人士提供攀岩教練培訓及溝通技巧訓練，協助他們就業及建立
自信心。

10
Chicken Soup Foundation

心靈雞湯兒童基金

Cutting Mama

「剪」「理」媽媽

Train 100 parents from low-income families with professional hairdressing training to reduce their 

financial burden.

為來自低收入家庭的100位家長提供專業剪頭髮技巧培訓，減輕家庭經濟負擔。

11
HK Transplant Sports Association

香港移植運動協會

360 Organ Donation Promotion Competition

360全方位器官移植推廣計劃比賽

Promote public education of organ donation.

推動器官捐贈的公眾教育。

12 Redress Redress Spring Clothing Drive
Collect and re-distribute second-hand clothing to people in need and reduce clothing waste.

收集二手衣物並重新分發給有需要的人，給予舊衣物重生機會給並減少浪費。



2017-18年度獲撥款機構及項目
Funding Charities and Projects in 2017-18

13
Never Give Up Association Limited

永不放棄同學會
Never Give Up Association 2018

Inspire 100 DSE students through a 10-week summer programme with the positive spirit of “never 

give up”.

為100名中學文憑試學生舉辦為期10週的暑期課程，培養「永不放棄」的樂觀精神。

14
S.K.H. St. Christopher's Home Limited

聖公會聖基道兒童有限公司

LOHAS at Kidsmind Project

樂活健苗成長計劃

Provide cross-professional therapy service and trainings for 20 children and youth with Special 

Education Needs.

為20名有特殊教育需要的兒童及青少年提供跨職業的治療服務及培訓。

15
AFS Intercultural Exchanges 

AFS國際文化交流

AFS Hong Kong Exchange Programs 

AFS 海外交流計劃

Strengthen the international perspective of local students through a 1-year exchange programme.

透過為期一年的交流計劃，加強本地學生的國際視野。

16
路向四肢傷殘人士協會
Direction Association for the Handicapped

Inspirations from Adversities – School 
Project
「逆境處理：生命的啟發」課程延續
篇計劃

Inspire local students through sharing sessions featuring individuals with physical disabilities. 

These sessions and AQ trainings will teach students how to deal with adversity. 

安排「生命鬥士」到學校舉行AQ培訓班及分享會，向學生傳達逆境自強、永不放
棄的精神。


